
Resum Mesa Negociadora 12 abril 2016 

En primer lloc, es va aprovar l’acta de la sessió anterior. 

El vicerector de Professorat, Francisco López, explica l’oferta d’ocupació pública de PDI 2016. 
S’aprova el document per assentiment.  

El vicerector comenta sobre les places Ramon y Cajal que el Ministeri d’Hisenda obliga a 
convocar‐les encara que no n’hi haja cap a la pròpia Universitat en concret. 

Sobre la Proposta de canvis d’adscripció d’àrea de coneixement a  la Unitat Predepartamental 
de Medicina, hi ha 3 places que canvien, en el cas de professorat temporal no fa falta informe 
extern  i per al professorat  funcionari  sí que  fa  falta  informe de  l’AVAP. Les places d’ajudant 
doctor aniran a la CEP i després al Consell de Govern i la de catedràtic a la CEP, a l’AVAP, i amb 
l’informe favorable al Consell de Govern. 

S’aprova la proposta per assentiment 

Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de modificació de la RLT del PAS.  

S’informa que la Vicesecretaria General s’ocuparà de la part administrativa. Per a la substitució 
de Vicente Mora, a l’Assessoria Jurídica es farà una prova objectiva en la que podrà participar la 
gent de la casa que complisca els requisits, per a la part tècnica també es donarà suport des de 
la Vicesecretaria General.  

Es fa un torn d’intervencions: Els companys de STEPV lligen un escrit que faran arribar al secretari 
de la Mesa en el que manifesten el seu desacord amb aquesta modificació de la RLT. UGT i CCOO 
ens adherim i informen que votarem en contra. Des del CSIF pregunten pel cost d’aquest canvi. 
L’empresa els informa que no comporta cost addicional ja que la plaça estava pressupostada. 
L’Equip de Govern també ens informa que la plaça és eventual i temporal i que no hi ha ningú a 
la casa amb eixe perfil. 

Votació 

 A favor: empresa (8 vots) 

En contra: CCOO, CSIF, STE, UGT (8 vots) 

A la proposta de modificació de l’Acord sobre la prestació econòmica en la situació d’IT, al punt 
4t l’empresa es compromet a llevar la paraula “severament”. 

Votació: tots a favor. 

TORN OBERT DE PARAULA 

STEPV:  Han  presentat  un  escrit  en  el  que  informen  que  a  la  Universitat  d’Alacant  s’està 
acreditant    a  persones  que  no  tenen  contracte  indefinit  (contractat  doctors...)  Es  baremen 
sexennis per part de  l’AVAP. Pot comptar com a mèrit. Pregunten pel posicionament de  l’UJI. 
Des de  l’Equip de Govern contesten que  tenen el  tema pendent  ja que no està el vicerector 
competent. No és una avaluació de l’activitat investigadora, s’haurien de tornar a examinar, però 
en qualsevol cas ho parlaran amb el vicerector. 

UGT pregunta per la substitució de Vicente Mora. Està en marxa la resolució. Es convocarà en 
breu. 



CCOO pregunta per la inauguració de la galeria de doctors, si s’ha pensat en crear una comissió 
per tal de revisar si hi ha persones investigades. Demanem que es cree aquesta comissió. 

CSIF pregunta si els investigadors a temps parcial fitxen. Si es així també haurien de fitxar els que 
estan a temps complet. 

STEPV pregunta per  la carrera professional, com es cobrarà quan estiga  resolt aquest  tema. 
L’empresa diu que de moment no hi ha res en ferm. Únicament negociacions. S’ha d’esperar al 
redactat final del Decret. La tresoreria ara és millor que fa 3 o 4 anys. Des dels sindicats s’informa 
que també s'està fent pressió.  

Sobre els possibles canvis en el mapa de titulacions de moment tampoc n’hi ha res. 

Des de CCOO es demana que s’ha d’insistir en què les universitats privades que fan pràctiques 
en empreses públiques paguen el que toca. Que el Consell trague un decret per a regular‐lo. 

 

 

 

 


